
 

 

 

 

 

    Till Utbildningsnämnden 

 

 

 

Skrivelse om öppenhet i grundskolefrågor 

 

 

Under de år grundskolan organisatoriskt har legat under stadsdelsnämnderna har 

en nyttig kontaktyta mellan politik, skola och föräldrar funnits tillgänglig. 

Stadsdelsnämndernas frågestunder och öppna möten har fungerat som en arena 

där olika intressen kunnat mötas och där många föräldrar har kunnat ventilera sina 

frågor om skolan. Vittnesmålen från stadsdelsnämnder över hela staden är också 

tämligen entydiga: I få frågor på de öppna nämndmötena har engagemanget och 

intresset varit så tydligt från medborgarna som i skolfrågor. 

 

Nu flyttas grundskolan till utbildningsnämnden. Detta får många konsekvenser, en 

del kanhända positiva, andra mer negativa. En tydlig negativ konsekvens är att 

den naturliga kontaktytan mellan politiker och föräldrar nu försvinner. Det borde 

dock rimligen inte vara omöjligt att återupprätta en sådan och tid finns nu att 

fundera och analysera fram till hösten.  

 

Utifrån detta resonemang vill vi ge förvaltningen i uppdrag att lägga fram ett 

förslag till nämnden på hur kontakterna mellan föräldrar och politiker kan ordnas 

när grundskolan överförts till utbildningsnämnden. 

 

 

 

Stockholm den 15 februari 2007 

 

 

 

 

 

Roger Mogert (s) 

Vice ordförande Utbildningsnämnden 

 

 

 


